
Fra: Terje Bruvik <tebru@online.no> 
Sendt: fredag 28. oktober 2016 11.50 
Til: Teknisk Lindås 
Emne: SV: SV: Utslipp sjø 
 
Kategorier: VA 
 

Hei.  

Er i kontakt med Rognaldsen Bakeri i Ådnevik ang utslippene. De sier at ved synfaring var 

det vanskelig av kommunens tekniske fagfolk å fastslå hvor utslipp kommer fra. Er dette 

riktig?  Alle ser jo at det bobler opp fra rørene deres? Den lille bekken ved siden av er jo ren i 

forhold. Kommentar?  

Mvh  

Terje Bruvik  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Teknisk Lindås skrev ---- 

Saka er til behandling 

  

Fra: Terje Bruvik [mailto:tebru@online.no]  

Sendt: torsdag 20. oktober 2016 17.11 
Til: Teknisk Lindås 

Emne: Re: SV: Utslipp sjø 

  

Hei. 
Noen fremgang, tiltak som skal iverksettes ang utslipp i Ådnevik? Liten effekt i lensene 

som ble lagt ut for en stund siden.  
  
Mvh 
Terje Bruvik 

  

  

Den 20.09.2016 11:10, skrev Teknisk Lindås: 

Saka vil bli forfulgt av Kommunen. Byggesak og miljøretta helsevern er informert 

  

Fra: Terje Bruvik [mailto:tebru@online.no]  

Sendt: torsdag 15. september 2016 16.25 
Til: Teknisk Lindås 

Emne: SV: Utslipp sjø 

mailto:tebru@online.no
tel:2016%2017.11
mailto:tebru@online.no
tel:2016%2016.25


  

Hei.  

Nabolaget i Ådnevik synes fortsatt det er ille utslipp fra bakeriet her. Er det noe 

fremgang i saken? Noen som gjør noe?  Legger ved noen bilder som jeg ber dere se 

på. Utslippene kommer i egne rør et par meter fra land. Like ved er det en naturlig 

bekk som ikke gir noe søl.  

Mvh 

Terje Bruvik.  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Teknisk Lindås skrev ---- 

Har ein dialog med Rognalsen bakeri om desse forholda. Kommunen kjem sjølvsagt til å 
følgje opp denne saka. Veit ikkje om det er gjort målingar i sjø. Det er ikkje tillat med noko 
form for utslepp i  Ådnevik. 

  

Fra: Tebru [mailto:tebru@online.no]  
Sendt: mandag 8. august 2016 09.46 

Til: Teknisk Lindås 
Emne: Utslipp sjø 

  

Hei.  

Lurer på om noen har kontroll på utslippene fra Rognaldsen Bakeri som går til sjø i 

Ådnevik.  

Vi bor i nærheten og iblant er det skikkelig grisete og lukter ille.  

Er det gjort målinger, har de tillatelse til utslipp sjø?  

Vet det er andre i nærheten som også reagerer.  

 

Mvh  

Terje Bruvik  

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

mailto:tebru@online.no
tel:2016%2009.46
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